
Protokoll från styrelsemöte i Söderbärke kyrkbåtsförening 2018-07-09

Närvarande: Nils-Olov Olsson, Charlotta Wähner, Lars Annerman, Kerstin 
Ernebrink, Ulf Nordfeldt, Ulf Hugó, Tommy Bergström

Mötets öppnande

Ordförande förklarar mötet öppnat

Dagordning

Godkändes

Föregående protokoll

Arkivering- finns nu på plats i källaren i Paul Eriksson museet.                         
Försäkring- Svenska kyrkans försäkring täcker saker, inte våra aktiviteter.           
Lars Annermann och Kerstin Ernebrink arbetar vidare i frågan kring föreningens
försäkring.

Ekonomi

Kassören redovisade att föreningen har 61 216 kr på kontot. Bryggan har kostat 
14 807 kr och arbetet med grävning vid båthuset och utfyllnad för uteplats har 
kostat 20 314 kr.

Föreningen har fått in bokningsbetalningar till SMÖF/vandrahemmet på 8800kr.

När vi gör inbetalningar till föreningens konto är det viktigt att i 
meddelanderutan skriva till kassören vad betalningen gäller.

Medlemsantalet är 66 till antalet för tillfället.

Marknadsföring, sponsring och samarbete med andra

Föreningen har en fin plats i bladet ”Sommar i Söderbärke” som Söderbärke 
aktivitetsgrupp gjort.

Aktiviteter

-Kultur
Vid besöket i Brudpiga i våras provade några att ro med en single sculler. 
Flera hamnade i vattnet under provrodden. Det var svårt att hitta balansen 
och ro samtidigt. Det var trevligt att se hur fint båthus och fin hamn de har
på platsen. Föreningen i Leksand har ett roddgym att använda på vintern.
Styrelsen ger Ulf Hugó och Susanne uppdraget att se efter om föreningen 
kan hyra en single sculler under en period för att på så sett se om vi har 
medlemmar som vill använda den. Ulf frågar även Lasse Karuunen om 
han har möjlighet att komma till Söderbärke under Söderbärke open 21/7.



-Motionsrodd
Roäta den 18/7 har platser kvar och sista anmälningsdag är den 12/7.

-Tävlingsrodd
Den 21/7 sker Söderbärke open. Flera lag är på gång. Blir det fler än fyra 
anmälda lag så kommer en kvalifikationsrodd att ske inför ett finallopp. 
Ett färdigt körschema finns för hela dagen.

-Uthyrning
22/9 en brudparsrodd bokad

- Underhåll, Bygg, Reparation                                                                   
Den nya bryggan är stadig och fin. Ett stort tack till byggargänget som har
jobbat bra tillsammans och utfört ett strålande arbete.

- Speciella projekt
Ingen har anmält sig till Mälarrodden i augusti

16 bokningar har kommit in till SMÖF helgen. Ulf Nordfeldt avgör när 
det är fullbokat.

Vårens medlemsmöte blev inte av. Vi planerar för en medlemsaktivitet i 
augusti. Kerstin Ernebrink, Ulf Nordfeldt och Charlotta Wähner utsågs till
planeringsgrupp. Ett förslag på datum är lördag 1/9.

 Övriga frågor
- Swish. Många frågar efter möjligheten att betala till föreningen via Swish.

Lars Annerman åtar sig att undersöka om vi kan ha ett swishnummer.

Nästa möte

Den 26/7 kl 17 i församlingshemmet.

Mötet avslutas

Ordföranden förklarade mötet avslutat.

Vid pennan:                                                         Justeras:

Charlotta Wähner                                                  Nils-Olov Olsson


